
 

 

 
 
 
Motion för att minska Värmdö kommuns ekologiska fotavtryck 
 
Miljöpartiet vill att Värmdö kommun ska föregå med gott exempel och minska sitt ekologiska 
fotavtryck. För att stimulera det vill vi att medvetenheten ska öka genom att bland annat utreda 
hur en klimatkompensationsfond kan skapas för att minska klimatpåverkan inom kommunens 
verksamheter. Den här typen av fonder finns hos andra kommuner i landet med lite olika 
konstruktion.  
 
Mellan 70-80 procent av Värmdös klimatutsläpp kommer från transportsektorn och det 
finns ett nationellt mål om att nå en fossilfri fordonsflotta till 2030. Vi ser det därför som 
angeläget att Värmdö kommun börjar arbeta mer aktivt med att få ner utsläppen från sina 
transporter och vill därför se en handlingsplan kring detta. 
 
Vi ser också att insamlingen av matavfall ökar i kommunen och att efterfrågan på att 
verksamheterna serverar mer ekologisk mat ökar. Miljöpartiet vill därför att kommunen slår 
fast att minst nå det nationellt satta målet om 50 procent matavfallsinsamling till 2018 och 
samma målsättning för andelen serverad ekologisk och vegetarisk mat inom kommunens 
verksamheter. 
 
Miljöpartiet yrkar därför: 
 
 
Att  Kommunfullmäktige beslutar att utreda hur en klimatkompensationsfond kan 

skapas för att minska klimatpåverkan inom kommunens verksamheter. 
 
Att  fullmäktige slår fast det nationella målet om en fossilfria fordonsflotta till 2030 

och tar fram en handlingsplan för att nå målet som även inkluderar kommunala 
transporter som inte sker i egna fordon. 

 
Att  fullmäktige slår fast det nationella målet om minst 50 % matavfallsinsamling 

till 2018. 
 
Att fullmäktige slår fast en målsättning om att minst 50 % av den mat som serveras 

i kommunens verksamheter ska vara ekologisk och vegetarisk. 
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